

|               |   |
|---------------|---|
| Dato:         | 241218  |
| Mødetidspunkt | 17.00-19.00   |
| Mødested:     | Matrikel Vestre Ringvej   |
| Deltagere:    | <p><b>Forældre:</b><br/>Christian Lerche, Maiken G, Tine Wilkenschildt Knudsen, Anja Liljerøth, Camilla Henneberg, Kasper Kristensen, Pernille Månsson</p> <p><b>Personalerepræsentanter:</b><br/>Malene Sonne Pallesen, Lise Astrup</p> <p><b>Elevrepræsentanter:</b><br/>Johannes Tikjøb Wøldike, Marilou Bagge Christensen</p> <p><b>Skoleledelsen:</b><br/>Karina Degryr, Michael Jensen, Rikke Dolberg</p> <p><b>Suppleanter</b><br/>1. Allan Krantz Jensen<br/>2. Ea Jessen</p> |
| Fraværende:   | Michael og Rikke  |
| Referent:     | Karina  |

| <b>Punkt 1 – fast punkt</b> | <b>Nytilkommende punkter og godkendelse af dagsordenen</b>  |
|-----------------------------|---|
| <b>Ansvarlig</b>            | Kasper  |
| <b>Tidsramme</b>            | 5 minutter  |
| <b>Sagsfremstilling</b>     | Eventuelle nye punkter lægges i dagsordenen.<br>Dagsordenen godkendes.  |
| <b>Indstilling</b>          | Dagsordenen godkendes.  |
| <b>Beslutning</b>           | Kommunikation på Aula.<br>Hvad skrives hvor? Hvem skriver hvad til hvem? Husk at sikre, at beskederne sendes til de rette.<br>Tages på MED. |

| <b>Punkt 2 – fast punkt</b> | <b>Meddelelser</b>                       |
|-----------------------------|--|
| <b>Ansvarlig</b>            | Kasper                                   |
| <b>Tidsramme</b>            | 10 minutter                              |
| <b>Sagsfremstilling</b>     | Meddelelser fra:<br>Elevråd<br>Personale |

|                    |  |
|--------------------|--|
|                    | Ledelse<br>Forældrerepræsentanter  |
| <b>Indstilling</b> | Meddelelserne tages til efterretning   |
| <b>Beslutning</b>  | <p>Elevråd – Flensborgtur, skærmpolitik, skolefest</p> <p>Personalet – der er mange vikarer i huset.</p> <p>Ledelse –</p> <p>70.055.436 – 2025</p> <p>66.838.000 - 2024</p> <p>3.217.436 – difference</p> <p>Elever fra 9. til kantinen på BG – de kan få et bord op, eller gå over og købe og gå hjem.</p> <p>Prøv det af februar + marts – evt. uge 8 – 11.</p> <p>Forældrerepræsentanter – hvornår er bestyrelsen med til samtaler?<br/>Fx vikarstillinger.</p> <p>Kaspers har talt med Niels Jørgen Ottesen om trafik. Der er lagt noget på Aula.</p> <p>Mailrække mellem formændene. Skal vi kommunikere til forældrene om besvarelse af spørgeskema om Aula.</p> |

| <b>Punkt 3</b>          | <b>Forberedelse på, at læsecentret nedlægges</b>  |
|-------------------------|---|
| <b>Ansvarlig</b>        | KD/MJ   |
| <b>Tidsramme</b>        | 25 minutter   |
| <b>Sagsfremstilling</b> | <p>Hvordan er den nuværende proces ved mistanke om ordblindhed?</p> <p>Hvad kalder det på lokalt hos os, når læsecentret nedlægges?</p>   |
| <b>Indstilling</b>      | Vi drøfter mulighederne   |
| <b>Beslutning</b>       | <p>Fra ordblindevejledernes netværk:<br/> <i>Arbejdet fra Læsecentret skal fortsætte på skolen.<br/>                     Der kigges stadig på ressourcer til at komme rundt på skolerne i foråret - afhængig af hvordan det hele ser ud til den tid.<br/>                     Der kommer noget nyt ind i udviklingsplanen (tidligere status-/handleplanen</i></p> |

|  |   |
|--|---|
|  | <p>Skal vi være opmærksomme på, hvordan vi kan hjælpe forældre til ordblinde børn, eller skal tiden bruges på børnene?<br/>                 Skal der laves et spørgeskema til børn og forældre, om deres tilfredshed med skolens tilbud – og hvor de oplever, de gerne vil have noget andet/ekstra?</p> <p>Skolebestyrelsen har det som et fokuspunkt, som vi genbesøger.</p> |
|--|---|

| <b>Punkt 4</b>          | <b>Status på skolefest</b>   |
|-------------------------|--|
| <b>Ansvarlig</b>        | Christian og Camilla   |
| <b>Tidsramme</b>        | 10 minutter  |
| <b>Sagsfremstilling</b> | <p>Cristian og Camilla fremlægger en status og d</p> <p>Fra Aula:</p> <p>Et bud på dato til skolefesten kunne være 22 eller 23 april. Eksamen starter med skriftlige prøver 2. maj<br/>                 Ulempen er, at der ofte er lidt køligt i april og dermed kan udearealerne være i problemer. Vi kan desuden være begrænset af regnen i forhold til hallen, da våde sko og sand ikke er det bedste for gulvet.</p> <p>Alternativt skal vi hen i maj og så passer det nok bedst med 14. maj. Så er vi ude af hallen og 8./9. klasse skal ikke til mundtlig prøve før 21 maj.</p>  |
| <b>Indstilling</b>      | Orienteringen tages til efterretning   |
| <b>Beslutning</b>       | <p>Camille og Christian har holdt møde med elevrådet – der er brug for deres hjælp.<br/>                 De har talt om forskellige aktiviteter, der kan komme i spil.<br/>                 Med hensyn til dato skal det ikke være for tæt på eksamen.</p> <p>Vi holder skolefest den 23. april 17.00 – 19.00<br/>                 Skolefesten er for 0. – 6. klasse – i både almen, special og ASF – med forældre og søskende.</p> <p>Camilla følger op på, om det er ok at lave en boks i MobilePay.<br/>                 Camilla og Christian mødes i januar og planlægger mere i detaljer.<br/>                 Næste gang er der et udkast til en indbydelse.</p> |

| <b>Punkt 5</b>   | <b>Princip for undervisningens organisering + næste princip udvælges</b> |
|------------------|--|
| <b>Ansvarlig</b> | Maiken og Camilla  |
| <b>Tidsramme</b> | 30 minutter  |

|                         |  |
|-------------------------|--|
| <b>Sagsfremstilling</b> | Princippet fremlægges.<br>Orienter jer på Teamskanalen inden mødet.  |
| <b>Indstilling</b>      | Princippet drøftes og godkendes + næste princip udvælges   |
| <b>Beslutning</b>       | Med hensyn til blanding af klasserne til udskolingen + blanding ved ændringer i antallet af klasser på en årgang drøfter vi igen næste gang.<br>Vi genbesøger princippet næste gang.<br>Vi tager ikke flere principper ind nu. |

|                             |  |
|-----------------------------|--|
| <b>Punkt 6 – fast punkt</b> | <b>Nyt om renovering af Koldskær og Base og fraflytning af Vestre Ringvej</b>  |
| <b>Ansvarlig</b>            | Michael og Karina  |
| <b>Tidsramme</b>            | 25 minutter  |
| <b>Sagsfremstilling</b>     | KD og MJ fortæller om sidste nyt.<br><br>Klæde bestyrelsen på til den kommende brugerproces.<br><br>Hvad kan forventes i en brugerproces?<br><br>Er der allerede truffet nogle beslutninger om placeringer af ASF og dele af almen?    |
| <b>Indstilling</b>          | Orienteringen tages til efterretning   |
| <b>Beslutning</b>           | KD viser uddrag af tilbuddet fra rådgiver, der er forespørgsel om, hvorvidt der er materiale, som skolebestyrelsen kan se.<br>Der er ikke truffet nogle beslutninger om, hvad der skal ligge hvor – det kommer gennem brugerprocessen. |

|                             |                        |
|-----------------------------|------------------------|
| <b>Punkt 7 – fast punkt</b> | <b>Nyhedsbrev</b>      |
| <b>Ansvarlig</b>            | Kasper                 |
| <b>Tidsramme</b>            | 5 minutter             |
| <b>Sagsfremstilling</b>     | Input til nyhedsbrevet |
| <b>Indstilling</b>          |                        |
| <b>Beslutning</b>           |                        |

|                             |                  |
|-----------------------------|------------------|
| <b>Punkt 8 – fast punkt</b> | <b>Eventuelt</b> |
| <b>Ansvarlig</b>            | Kasper           |
| <b>Tidsramme</b>            | 5 minutter       |

|                         |  |
|-------------------------|--|
| <b>Sagsfremstilling</b> | Er årsmødet lagt fast – eller kan vi ændre det, når vi holder skolefest den 23. april. |
| <b>Indstilling</b>      |  |
| <b>Beslutning</b>       |  |

|                             |                                |
|-----------------------------|--------------------------------|
| <b>Punkt 9 – fast punkt</b> | <b>Underskrift af referat:</b> |
| <b>Ansvarlig</b>            | KD                             |
| <b>Tidsramme</b>            | 5 minutter                     |
| <b>Sagsfremstilling</b>     | Referatet skrives ud og under  |
| <b>Indstilling</b>          | Referatet godkendes            |
| <b>Beslutning</b>           |                                |

### Næste møde:

- Januar – planlægning af årsmødet (se nedenfor)
- Januar – skal der bestyrelsesmedlemmer med til vikaransættelser?

### Punkter til kommende møder:

- Mål og indholdsbeskrivelse – SFO
- Mulighed for en forældreforening
- Facebook – vil vi det igen?
- Meddelelsesbogen – princip gældende for næste skoleår
  - <https://www.skole-foraelldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen>

|                         |   |
|-------------------------|---|
| <b>Punkt 8</b>          | <b>Planlægning af årsmøde – skydes til næste gang</b>   |
| <b>Ansvarlig</b>        | Kasper  |
| <b>Tidsramme</b>        | minutter  |
| <b>Sagsfremstilling</b> | Forberedelser til årsmøde den 24. april (der er ikke valg til bestyrelsen)<br><br>Opstart af årsberetning |
| <b>Indstilling</b>      | Alle byder ind på forberedelsen og årsberetningen   |
| <b>Beslutning</b>       |   |